
RG.0012.5.1.2021 

Protokół nr 1 

z posiedzenia Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

z dnia 12 lutego 2021 r. 

Posiedzenie przeprowadzono w formie hybrydowej.  

Obecni na posiedzeniu: 

• Remigiusz Kwieciński       

• Monika Rynkowska - zdalnie    

• Anna Szyska                

• Magdalena Migowska - zdalnie     

• Karol Kardasiński       

• Szymon Benedyk   
Nieobecni na posiedzeniu: 

• Karolina Wołosowska       
     

Plan posiedzenia: 

1. Pismo mieszkańca Rokitnicy dot. zmiany planu zagospodarowania miejscowego 

2. Petycja w sprawie szczepień i ochrony mieszkańców gminy 

3. Rozpatrzenie pisma-skargi n/t transportu dzieci niepełnosprawnych 

4. Wolne wnioski  

Członkowie komisji nie wnieśli zastrzeżeń do planu posiedzenia 

Ad. 1.  

Po wysłuchaniu opinii prawnej n/t omawianego wniosku, którą komisja otrzymała w momencie 
rozpoczęcia posiedzenia, bez możliwości wcześniejszego zapoznania się, KSWiP podjęła jednogłośną 
decyzję o przekazaniu wniosku do organu właściwego do rozpatrzenia którym jest Wójt Gminy Pruszcz 
Gdański 

Ad 2. 

Decyzją wszystkich obecnych radnych, jednogłośnie pisma powinny zostać przekazane do Wójta Gminy 
jako urzędu właściwego do jego rozpatrzenia. 

Ad 3.  

W swoim piśmie, przedsiębiorca zajmujący się przewozem dzieci niepełnosprawnych, chce zwrócić 
uwagę RG na niewłaściwe postępowanie UG w trakcie prowadzonych negocjacji w sprawie zawarcia 
umowy na przewóz dzieci na zadaniu, na którym powstał wakat po zerwanej umowie z innym 
wykonawcą. W/g skarżącego UG wybrał droższego o 30% wykonawcę zadania, mimo że znany był tańszy, 
który zajął II miejsce w pierwotnym przetargu na to zadanie. Ponadto zostały niezasadnie połączone dwa 
zadania (na których jest wakat wykonawcy) w jedno było niezasadne (w/g skarżącego). 



Autor pisma był obecny na posiedzeniu i przedstawił swoje argumenty komisji. Jednocześnie 
przewodniczący Remigiusz Kwieciński poinformował o przedłużeniu rozpatrzenia wniosku do końca 
marca 2021 r. Wnioskodawca potwierdził otrzymanie tej informacji. 

Na posiedzeniu komisji byli obecni pracownicy UG którzy przedstawili stanowisko UG w tej sprawie. 
Należy dodać, iż pisemne stanowisko Wójt Gminy w tym temacie zostało członkom komisji dostarczone 
w momencie rozpoczęcia posiedzenia, co uniemożliwiło wcześniejsze zapoznanie się z nim. 

Radna Monika Rynkowska zawnioskowała, w związku ze złożonością sprawy, o przedłużenie jej 
rozpatrzenia do kolejnego posiedzenia KSWiP i zwrócenie się do Wójta Gminy o uzupełnienie 
dokumentacji w sprawie. 

Wniosek do Wójta komisji stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.4 

Nie było wolnych wniosków 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Podpisy członków komisji: 

• Remigiusz Kwieciński................................................... 

• Magdalena Migowska.................................................. 

• Karol Kardasiński......................................................... 

• Karolina Wołosowska - nieobecna 

• Monika Rynkowska..................................................... 

• Anna Szyska................................................................ 

• Szymon Benedyk......................................................... 


